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NOTULEN	GMR	VERGADERING	STICHTING	
BIJEEN	

Datum : 22 juni 2021 
Aanvang : 19.30 uur start 
vergadering Plaats : Outlook teams 
Voorzitter : Dhr. V. van 
Leeuwen Notulist : Mevr. M. 
Mulder 

 
 

1. Opening	en	vaststellen	agenda	

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

Dhr. Z. Wijnholds; 
- Namens de Raad van toezicht is mevr. C. Tulleken bij deze vergadering aanwezig. Zij zal als 

toeschouwer deelnemen. Jaarlijks is de RvT (deels) bij een vergadering aanwezig. 
- Geeft korte reflectie op vorige vergadering. De verdeling van de NPO gelden zijn in beeld gebracht, 

Hier wordt bij punt 5 op terug gekomen. 
 
Mevr.G. van Vliet; 
er is een brief verstuurd namens directie, MR en team van OBS Tiendeveen, OBS de Driesprong en OBS De 
Zandloper aan GMR, RvT en directeur bestuurder. Spijtig dat daar alleen reactie vanuit GMR op is gekomen. 
Uit mailwisseling van Rvt over de brief heeft ze het gevoel gekregen niet serieus genomen te worden. 
Dhr. Z. Wijnholds; Geeft aan de brief “in afschrift” ontvangen te hebben. Dat is de reden dat er bestuurlijk 
niet is gereageerd. De bestuurder heeft aan het DB van de GMR gevraagd of er namens het DB gereageerd 
ging worden. Mevr. C. Tulleken koppelt het terug naar de Rvt. 

 
Mededelingen	DB	GMR	

	
Voorzitter benoemt dat het de laatste vergadering is waar Zweers in zijn functie bij aanwezig is. Er wordt een 
woord van dank en waardering uitgesproken. Samenwerking is als zeer plezierig en open ervaren. Een deskundige 
directeur bestuurder. Felicitaties en welkom aan Jacqueline Verheggen als toekomstig directeur bestuurder per 
01.08.21. 

 
2. Mededelingen	Directeur	Bestuurder	

Personele	zaken	
Vacature directeur van OBS Oostenbrink en OBS Vogelvlucht is ingevuld door interne kandidaat; Mevr. N. ten 
Kate (huidige directeur OBS Apollo). Procedure nieuw ontstane vacature OBS Apollo loopt momenteel. Het 
heeft de voorkeur deze procedure voor de zomervakantie af te kunnen ronden met de juiste kandidaat die 
hopelijk gelijk na de vakantie kan starten. Mocht dat niet lukken, daar zal op geanticipeerd worden met een 
tijdelijke oplossing. 

 
Corona:	update,	stand	van	zaken,	ontwikkelingen	
We zijn dit schooljaar redelijk goed doorgekomen met weinig besmettingen onder personeel en kinderen. 
Zoals uit laatste persconferentie d.d. 18.08.21 naar voren is gekomen wordt er weer meer mogelijk. De PO 
raad heeft de “cohortering” ook losgelaten. 
Maandagochtend 21.06.21 is direct met het CCT overleg geweest n.a.v. de nieuwe richtlijnen. Met de scholen 
is ook gecommuniceerd wat er weer mogelijk is qua musical, schoolreis etc. Team en MR krijgen de ruimte 
die past bij de school. Ook op het stafbureau zal weer meer bezetting zijn zolang anderhalve meter 
gewaarborgd kan worden en er geen sprake van klachten is. 
Het CCT gaat voorlopig in “slaapstand” en kan ieder gewenst en noodzakelijk moment weer geactiveerd worden. 
Er volgt deze week nog een brief met alle info voor de ouders, deze brief zal via de directeuren bij hen 
terecht komen. 
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3.	Notulen	17-05-21	

Pagina 1; 
Dhr. V. van Leeuwen: de verslagen GMR zijn op de website zijn actueel. Zodra goedgekeurd zullen 
deze goedgekeurde notulen ook worden toegevoegd. 
Mevr. M. Koops : Financieel onderzoek onderwijsinspectie; wat was reden en uitkomst van dit onderzoek, kan 
dit toegevoegd worden? 
Dhr. Z. Wijnholds; bij meerdere besturen is een dergelijk onderzoek verricht. Er was geen gerichte 
aanleiding hiervoor vanuit zorg of risico. Het betrof een landelijk onderzoek waar Bijeen onderdeel van 
was; op welke manier de middelen worden besteed. De inspectie maakt geen verslagen van deze 
onderzoeken. 

 
 
Pagina 2: 
Mevr. G. van Vliet; is al bekend welk bedrag aan subsidie Bijeen krijgt 
toebedeeld. Dhr. Z. Wijnholds; nee, wordt deze maand bekend. 
Mevr. G. van Vliet; de genoemde pro forma voorziening van het ministerie; wat houdt het in en wat 
is de officiële benaming? 
Dhr. Z. Wijnholds; deze voorziening wordt bepaald door het ministerie en zal fors worden 
opgehoogd. Voornamelijk bedoeld voor voorziening onderhoud gebouwen. Uiteindelijk bedrag is 
afhankelijk van aantal gebouwen die onder de Stichting vallen. Toevoeging: het gaat hier over de 
componentenmethode. Dhr. Wijnholds heeft dit op 24-06-21 besproken met mw. Van Vliet. 

Mevr. C. Roelofs; waar SBAO staat, moet dat SBO zijn? 

Akkoord. Algemeen: 
Dhr. L. van der Las; vorige vergadering verliep pittig m.b.t. de formatie van de kleine scholen. Toon en inhoud 
kwamen niet in notulen naar voren. Groot deel van de discussie staat niet vermeld, ook dat er in eerste 
instantie een extra overleg gepland werd, was niet vermeld. 
Dhr. V. van Leeuwen; gaat daar deels in mee. DB GMR heeft dat achteraf proberen samen te vatten in de 
brief die 16 juni is verstuurd. 

 

Deze brief kan aan de notulen worden toegevoegd. 
 
Dhr. L. van der Las; in de meerjarenbegroting stond een specifiek punt m.b.t. de kleine scholen (t/m 2023 
wordt er op de kleine scholen meer formatie ingezet dan op de grotere scholen), dit kan niet zonder 
toestemming gewijzigd worden. Bij punt 5 wordt hierop teruggekomen. 

 

 
4. Bestuursformatieplan	2021-2022	+	Nationaal	Programma	Onderwijs	(NPO)	

	
Het DB GMR heeft hierover getracht duidelijkheid te scheppen d.m.v. de later toegevoegde brief. Hierin staan 
de belangrijkste zaken die besproken zijn tijdens het overleg wat op 6 juni jl. heeft plaatsgevonden met de 
directeur bestuurder en de personeelsadviseur. 

 
Dhr. Z. Wijnholds; er zijn nog veel onduidelijkheden en geen juiste bedragen. Zo tegen einde schooljaar 
zijn er veel zaken om af te ronden en is er veel druk om het schooljaar goed af te ronden en de formatie in te 
vullen met alle onzekerheden die er nog zijn. 

 
Mevr. M. Schonewille legt het verschil uit tussen dislocaties en nevenvestigingen; bij dislocaties mis je 
inkomsten omdat deze geen zelfstandig Brinn nummer hebben en daarop bekostiging krijgen. Binnen Bijeen 
wordt geld verdeeld om alle scholen in stand te houden, met eigen visie en identiteit. Per saldo moet de 
Stichting uitkomen met de middelen die er zijn. 

 
Mevr M. Schonewille geeft toelichting op Bestuursformatieplan (bfp) en geeft gelegenheid tot het stellen van 
vragen daarover. 

VASTGESTELD DE NOTULEN WORDEN 
VASTGESTELD. 
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Aan elke directeur is gevraagd een plan te maken op basis van het leerlingenaantal (basisformatie) en een plan 
waarin de knelpunten voor een goede schoolbezetting zijn meegenomen. Als er van basisformatie wordt 
uitgegaan moet er flink bezuinigd worden. Wanneer de NPO gelden deels hierop worden ingezet kunnen de 
knelpunten opgelost worden en behouden de kleine scholen 4 FTE. Anders had er flink bezuinigd moeten worden. 
Er is in het verleden een keuze gemaakt om scholen in stand te houden, dit heeft tot gevolg dat er 
herverdeling van middelen plaatsvindt. Het verdient de voorkeur om deze herverdeling van gelden duidelijker 
te maken in een later overleg met dhr. P. Broersma. 

 
Met alle directeuren heeft er een vier-gesprek plaatsgevonden over invulling van de formatie en besteding NPO 
gelden van de betreffende school. Hierbij waren aanwezig naast de directeur van de betreffende school; mevr. 
M. M. Schonewille, mevr. J. Verheggen en dhr. Z .Wijnholds. 

 
Gezien de huidige financiële situatie bestaat de mogelijkheid om de NPO gelden deels in te zetten om de 
formatie 2021/2022 rond te krijgen. Hiermee wordt ook gewaarborgd dat de klassen niet te groot worden (1 
van de opties uit het keuzemenu NPO). 

 
Hierover worden diverse kritische vragen gesteld; subsidiegeld is immers tijdelijk, en dit geld is eigenlijk 
bedoeld om ontstane achterstanden weg te werken en niet om formatie problemen op te lossen. 

 
Mevr. G. van Vliet; wordt het negatieve begrotingsresultaat veroorzaakt door te grote inzet van 
invallers? Mevr. M. Schonewille; dat is één van de factoren. 

 
Dhr. L van der Las: Volgens de inspectie heeft Bijeen een te grote reserve, deze zit ver af van de 
signaalwaarde. Wordt dit meegenomen in de meerjarenbegroting, valt dit binnen het plan? 
Mevr. Z. Wijnholds; ook door nieuwe regelgeving ministerie gaan we de komende jaren richting signaalwaarde. 

 
Mevr. C. Roelofs; Op dit moment geldt de verlengde CAO PO 2019-2020. De afspraken uit deze cao voor het 
primair onderwijs gelden officieel tot en met 31 december 2020, maar lopen door totdat er een nieuw cao- 
akkoord is. Er liggen al wensen voor nieuwe cao op tafel die kostbaar zijn, kunnen die wel bekostigd worden 
met deze financiële situatie? 
Mevr. M. Schonewille; dit wordt meestal wel later gecompenseerd vanuit het ministerie. 

 
Wat diverse keren naar voren komt; in november 2020 is er een wijziging besproken en goedgekeurd in de 
GMR. op de meerjarenbegroting. In de begroting is opgenomen dat scholen moeten uitkomen met de middelen 
waarop ze op basis van het leerlingenaantal recht op hebben. Dit heeft tot gevolg dat kleine scholen niet 
meer automatisch aangevuld worden tot 4FTE. De gevolgen van deze zin zijn niet iedereen duidelijk 
geworden bij de bespreking van de begroting. Na de vakantie zal de discussie gevoerd moeten worden in 
brede zin; hoe om te gaan met kleine scholen, hoe om te gaan met het “overschot” aan personeel op 
lange termijn. 

 
Niet alle MR / GMR leden lijken expliciet ingestemd te hebben met deze wijziging op een bestaande afspraak 
wat nu voor een deel de onrust veroorzaakt. Voorstel is om dit separaat een keer te bespreken. 

 
 
Toelichting	besteding	NPO	gelden	(door	dhr.	Z.	Wijnholds);	

	

In aantal sheets wordt het voorstel besteding NPO gelden uitgelegd. 
Het voorstel is om deze gelden deels in te zetten om formatie 2021/2022 rond te krijgen, elke school heeft 
ook deel om elders in te zetten. Vanuit de subsidies en het NPO wordt tenminste 6,5 fte gefinancierd worden. 
Daarop wordt vanavond instemming gevraagd. 

 
 
Stemming	P-geleding	MR	m.b.t.	bestuursformatieplan	2021-2022	
Na toelichting besteding NPO gelden; 5 x instemming, 3 x geen instemming 

 
Enkele opmerkingen; 

- gemiste kans dat er geen spoedoverleg is geweest n.a.v. laatste vergadering van 17 mei 21. 
- Hoop dat de kleine scholen 4 FTE kunnen behouden 
- 1 stem; ja, onder voorwaarde dat de kleine scholen extra geld ontvangen voor het wegwerken 

van achterstanden. 
- in contact treden met de kleine scholen die tegen hebben gestemd. 
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Het P deel stemt in met het Bestuursformatieplan 2021-2022 
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Stemming	P-geleding	MR	m.b.t.	besteding	NPO-gelden:	
	

8 stemmen; 5 P-leden stemmen in. 3 P-leden stemmen deels in. 
 

Conclusie; Personeelsgeleding stemt in met besteding NPO gelden Bijeen 
 
Stemming	oudergeleding	MR	m.b.t.	besteding	NPO-gelden:	

	

6 stemmen; 5 leden adviseren positief, 1 lid adviseert deels positief. 
 

Conclusie: Oudergeleding adviseert positief m.b.t. besteding NPO gelden Bijeen 
 
 

5. Bijeen:	Professionele	Bijeen	standaard	(Covey)	

Voorstel mw. O. Nijmeijer; 
In verband met inhoud en duur van deze vergadering wordt dit agendapunt verplaatst naar de eerstvolgende 
vergadering. 

 
6. Rondvraag	

Dhr. L van der Las; is het mogelijk dat nieuwe GMR leden een lijst krijgen met alle GMR leden, met 
daarbij het statuut, reglementen en het huishoudelijk reglement? 
Dhr. V. van Leeuwen; deze laatste 3 staan op de website van Bijeen. De lijst met leden zal gedeeld worden. 

 
Mevr. L Engelsman; hoe wordt huidige functie mevr. J. Verheggen ingevuld na de zomervakantie? 
Dhr. Z. Wijnholds; beslissing hierover en invulling hiervan wordt in najaar bekeken. Wat is nodig en 
reeds aanwezig aan kennis, expertise, tijd en budget. Dit zal ook met regiegroep besproken worden 

 
Mevr. C. Tulleken; waardevol om bij deze avond aanwezig te zijn. Ze zal de inhoud van deze avond delen 
met overige leden van Rvt. 

 
Dhr. Z. Wijnholds; spreekt dankwoord uit aan de GMR voor de inhoudelijk goede en prettige contacten in 
de achterliggende jaren Komt daar bij afscheid op 30 juni a.s. uitgebreider op terug. 

 
 

7. Sluiting	
	
De voorzitter dankt een ieder voor zijn/haar inbreng en sluit de vergadering. 

 
 
 

 
 23-06-2021 

Handtekening voor akkoord Datum 
De voorzitter, de heer V. van Leeuwen 


